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BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVADA DOME 
Reģ.Nr.90009115622, Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501, tālrunis +371 64522453  

fakss+371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 

Balvos 

 

 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 18.maijā                                                                         Nr. 5 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:03 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par sociālā dzīvokļa statusa atcelšanu dzīvoklim Nr.29 Daugavpils ielā 41, Balvos, 

Balvu novadā. 

2. Par projekta 3.1.2.3.i. “Ilgstošas sociālās aprūpes pakalpojuma noturība un 

nepārtrauktība: jaunu ģimeniskai videi pietuvinātu aprūpes pakalpojumu sniedzēju 

attīstība pensijas vecuma personām” iespējamo realizāciju (informatīvs). 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Aija Mežale, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Marija Duļbinska, 

deputāts Egons Salmanis, deputāts Jānis Vancāns 

 

Ieinteresētās personas: Balvu novada Sociālā pārvaldes vadītāja Viktorija Puka, Balvu novada 

Sociālā pārvaldes vadītāja vietnieks sociālajos jautājumos Ligita Zelča 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

izpilddirektore Daina Tutiņa, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, projektu vadītāja 

Irēna Začeva, juriskonsults Iveta Kokoreviča, domes priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs, 

izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, izpilddirektora 

vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Sabiedrisko 

attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta 
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Raibekaze, nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, vecākais sabiedrisko attiecību speciālists 

Kristiāns Bokta, projektu vadītāja Lonija Melnace, vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, 

projektu vadītāja Vineta Zeltkalne, juriskonsults Līga Šustova, Balvu pilsētas pārvaldes vadītāja 

Maruta Castrova, Attīstības nodaļas vadītājs Aleksandrs Sņegovs, nekustamā īpašuma speciāliste 

Terēzija Začeva 

 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Svetlana Pavlovska – tiešā darba pienākumu dēļ 
 

Balsojums par darba kārtību 

 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt darba kārtību. Komitejas locekļi apstiprina darba 

kārtību. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību 

 

1.§ 

Par sociālā dzīvokļa statusa atcelšanu dzīvoklim Nr.29 Daugavpils ielā 41, Balvos, 

Balvu novadā 

 

Ziņo Terēzija Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija 

Mežale, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

sociālā dzīvokļa statusa atcelšanu dzīvoklim Nr.29 

Daugavpils ielā 41, Balvos, Balvu novadā" 
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2.§ 

Par projekta 3.1.2.3.i. “Ilgstošas sociālās aprūpes pakalpojuma noturība un 

nepārtrauktība: jaunu ģimeniskai videi pietuvinātu aprūpes pakalpojumu sniedzēju 

attīstība pensijas vecuma personām” iespējamo realizāciju (informatīvs) 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo un sīkāk paskaidro par projekta 3.1.2.3.i. “Ilgstošas sociālās aprūpes 

pakalpojuma noturība un nepārtrauktība: jaunu ģimeniskai videi 

pietuvinātu aprūpes pakalpojumu sniedzēju attīstība pensijas vecuma 

personām” iespējamo realizāciju. Sīkāk skaidro par projekta mēŗki, 

sniedz galveno informāciju. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Sīkāk paskaidro par projektu. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņgovs: 

Turpina skaidrot par procesu, izaicinājumiem, projektēšanas mērķiem, 

ēkas plānojumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz uzdoto jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka būtu nepieciešama finanšu analīze, ka Balvu Pansionātam ir 

nepieciešama rekonstrukcija, Viļakas un Rugāju sociālajām iestādēm arī 

ir nepieciešami remontdarbi. Bažu rada tas, vai pašvaldība realizējot šo 

projektu neuzņemsies lielu finansiālu slogu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Uzskata, ka šis projekts būtu jārealizē, tikai jautājums ir par to, kur tieši 

to darīt. Būtu deputātu vidū jāizdiskutē šis jautājums un tad jāpieņem 

lēmums. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka šis jautājums vieš dziļas pārdomas. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka šajā jautājumā būtu jāiesaista sabiedrība un tad paskatīties, 

kāds ir iedzīvotāju viedoklis par šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Marija 

Duļbinksa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli 

Viktorija Puka: 

Sīkāk paskaidro par brīvajām vietām sociālajās iestādēs. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka aicinājums būtu vēl dziļāk analizēt šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka priecājas par to, ka iesākta šī diskusija plašākā lokā. Mērķis 

bija paplašināt redzesloku šajā jautājumā. Skaidro, ka tuvākajā mēneša 

laikā analītiski vajadzētu atgriezties pie šī jautājuma, lai ir plašāks 

viedoklis arī Attīstības nodaļai. Ierosina, ka nākošajā Finanšu komitejas 

sēdē varētu informēt par šo jautājumu vēlreiz, bet rūpīgāk sagatavot 

sniegto informāciju. Lūgums vēl plašākā lokā atgriezties pie šī jautājuma 

izskatīšanas, lai varētu daudz detalizētāk to izanalizēt. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina informāciju par projekta 3.1.2.3.i. “Ilgstošas sociālās aprūpes 

pakalpojuma noturība un nepārtrauktība: jaunu ģimeniskai videi 

pietuvinātu aprūpes pakalpojumu sniedzēju attīstība pensijas vecuma 

personām” iespējamo realizāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 

Informācija par projekta 3.1.2.3.i. “Ilgstošas sociālās 

aprūpes pakalpojuma noturība un nepārtrauktība: jaunu 

ģimeniskai videi pietuvinātu aprūpes pakalpojumu 

sniedzēju attīstība pensijas vecuma personām” iespējamo 

realizāciju tiek pieņemta zināšanai. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:38 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                                 Ruta Cibule 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 

 

 


